

**BIOGRAPHY OF** 

## DR. HUDA ALMATROOSHI

السيرة الذاتية

للدكتورة: هدى المطروشي



0000

Click here for

English

اضغط هنا للعربية



## نبذة عن الدكتورة هدى المطروشي

رئيسة الاتحاد الإماراتي للخماسي الحديث ونائب رئيس الاتحاد الاسيوي للخماسي الحديث

الدكتورة / هدى عبد الرحمن المطروشي ، هي شخصية قيادية رياضية، بما يزيد عن 25 سنة في الإدارة الرياضية بشركة أدنوك أكبر شركة بترول في أبوظبي، وترأست اللجنة الرياضية بالشركة ومسؤولة عن النشاط الرياضي بها.

شغلت منصب الأمين العام **لاتحاد الإمارات للمبارزة** لمدة تزيد عن 10 سنوات.

كان لها تأثير كبير منذ أن تأسس اتحاد الإمارات للمبارزة برئاسة الشيخ سالم القاسمي بعدد 50 لاعب في عدد محدود من الأندي الرياضية لا تتعدى أصابع اليد، والآن أكثر من 500 لاعب ولاعبة في ما يزيد عن 15 نادي ومركز رياضي يمارسون المبارزة.

أدارت العديد من **الفعاليات الرياضية المحلية والأسيوية العالمية** في أبوظبي ودبي.

- ترأست اللجنة النسائية **باتحاد الإمارات للمبارزة**.
- ترأست لجنة الرياضة النسائية بالاتحاد الأسيوى للمبارزة.
  - ترأست اللجنة النسائية بالاتحاد العربى للمبارزة.
    - عضو مجلس الإدارة **بالاتحاد الدولى للمبارزة.**



- عضو **بالاتحاد العربي للمبارزة .**
- وتم تعيينها مديرة لبطولة **كأس العالم للمبارزة للسيدات / ايبييه** في دبى 2017 – 2019
- مديرة **البطولة الأسيوية للمبارزة للشباب والناشئين** تحت 20 سنة 2017.
- مديرة **البطولة الأسيوية للمبارزة للشباب والناشئين** تحت 20 سنة فردي وفرقي – دبي 2019 بحضور 35 دولة أسيوية مشاركة بأكثر من 1000 لاعب ولاعبة.
- مديرة **بطولة كأس العالم للمبارزة للشباب والناشئين** تحت 20 سنة فردي وفرقي – دبي 2020 بحضور 91 دولة مشاركة بأكثر من 1500 لاعب ولاعبة.
  - مديرة **بطولة ند الشبا للمبارزة الرمضانية** من 2014 2020 .
    - عضو **اللجنة العليا لبطولة العالم للسباحة –** دبى 2019.
- عضو ا**للجنة العليا لبطولة الامارات للدراجات (طواف الإمارات)** 2020-2022
- عضو **اللجنة العليا لبطولة كأس أسيا لكرة القدم** 2022 برئاسة الشيخ حمدان بن مبارك آل نهيان

عضو في العديد من **اللجان العليا للفعاليات الرياضية المحلية والدولية** فى الإمارات العربية المتحدة.

شغلت منصب عضو المكتب التنفيذي لرياضة المرأة بالاتحاد الأسيوي للمبارزة.

وحالياً رئيسة الاتحاد الإماراتي للخماسي الحديث – كأول سيدة إماراتية تتقلد منصب رئيس اتحاد رياضي بالدولة منذ إشهاره، كدعم وتعزيز مكانة المرأة وتمكينها من قبل الحكومة الرشيدة.

نائب رئيس **الاتحاد الاسيوي للخماسي الحديث** 

الدكتورة / هدى المطروشي رئيسة الاتحاد الإماراتي للخماسي الحديث ونائب رئيس الاتحاد الاسيوي للخماسي الحديث تتقدم لكم بخالص الشكر والتقدير لدعمكم لها لترشيح منصب نائب رئيس الاتحاد الدولى للخماسي الحديث

## DR. HUDA ALMATROOSHI

President of the UAE Modern Pentathlon Federation & Vice President of Asian Modern Pentathlon Confederation

**Dr. Huda Abdul Rahman AlMatrooshi** has more than 25 years of experience in sports management at **ADNOC**, the largest oil company in Abu Dhabi. She chaired the company's sports committee and was responsible for its sports activities.

She occupied the position of Secretary General of the Emirates Fencing Federation for more than 10 years. She had a great influence since the Emirates Fencing Federation was founded under the leadership of Sheikh Salem Al Qasimi, with 50 players in a limited number of sports clubs that do not exceed the fingers of one hand, and now there are more than 500 male and female players in more than About 15 clubs and sports centers practice fencing.

Manager of many local, regional, Asian and international sporting events in Abu Dhabi and Dubai.

- Chief of Women's Committee of the Emirates Fencing Federation.
- Chief of Women's Sports Committee in Asian Fencing Federation.



- Chief of Women's Fencing Committee in **Arab Fencing Federation**.
- Board Member in the International Fencing Federation.
- Board Member the Arab Fencing Federation.
  - Appointed as director of the Women's Fencing World Cup/Epee Championship in Dubai 2017-2019.
  - Director of the Asian Fencing Championship for Youth and Juniors U20 years 2017.
  - Director of the Asian Fencing Championship for Youth and Juniors U20 Individual and Team Dubai 2019, in the presence of 35 Asian countries participating with more than 1000 male and female players.
  - Director of the Fencing World Cup for Youth and Juniors Under 20 Individuals and Teams Dubai 2022, in the presence of 91 countries participating with more than 1500 male and female players.
  - Director of the Nad Al Sheba Ramadani Fencing Championship from 2014 2020.
  - Member of the Higher Committee of the World Swimming Championships, Dubai 2019.
  - Member of the Higher Committee of the UAE Cycling Championship (UAE Tour) 2020-2022.



Member of several higher committees for local and international sporting events in the United Arab Emirates.

Member of the Executive Office for Women's Sports in the Asian Fencing Federation.

Currently she is the President of UAE Modern Pentathlon Federation as the first Emirati woman to lead a sports federation as supporting and enhancing the women and empowering them by the wise leadership.

Vice President of Asian Modern Pentathlon Confederation

Dr. Huda Al Matrooshi, President of the UAE Modern Pentathlon Federation and Vice President of Asian Modern Pentathlon Confederation, extends her sincere thanks and appreciation to you for your support in her nomination for the position of Vice President of union international DE pentathlon modern (UIPM)